

18-2	各市、州、县计划生育指标(2003年)	(402)
	Indicators of Family Plan(2003)	
18-3	各市、州、县从业人员年末人数(2003年)	(405)
	Employment at the Yea-end	
18-4	各市、州、县国有经济各行业在岗职工年末人数(2003年)	(408)
	Employed Staff and Workers in State - Owned Units by Sector at the Year-end(2003)	
18-5	各市、州、县城镇集体经济各行业在岗职工年末人数(2003年)	(414)
	Employed Staff and Workers in Urban Collective-Owned Units by Sector at the Year-end	
18-6	各市、州、县在岗职工工资总额和年平均工资(2003年)	(420)
	Total Wage Bill and Average Annual Wage of Employed Staff and Workers(2003)	
18-7	离开本单位仍保留劳动关系的职工生活费和年平均生活费(2003年)	(423)
	Living Income and Annual Average Living Income of Staff and Workers Left-Self Units and Remind Labor Relations(2003)	
18-8	各市、州、县国内生产总值(2003年)	(426)
	Gross Domestic Products(2003)	
18-9	各市、州、县耕地面积及播种面积(2003年)	(429)
	Cultivated Area and Sown Area(2003)	
18-10	各市、州、县机耕、灌溉面积及水库、塘坝和堤防(2003年)	(432)
	Tractor-Ploughed Area and Irrigated Area,Reservoirs,Small Reservoirs and Dikes(2003)	
18-11	各市、州、县主要农业机械年末拥有量(2003年)	(435)
	Year-End Possession of Major Agriculture Machinery(2003)	
18-12	各市、州、县农村用电及化肥农药施用量(2003年)	(438)
	Electricity Consumed and Fertilizer, Pesticide Applied in Rural Areas(2003)	
18-13	各市、州、县农林牧渔业总产值(2003年)	(441)
	Gross Output Value of Farming,Forestry,Animal Husbandry and fishery(2003)	
18-14	各市州、县主要农产品产量(2003年)	(444)
	Output of Major Farm Crops(2003)	
18-15	各市、州、县主要林产品产量(2003年)	(450)
	Output of Major Forest Products(2003)	
18-16	各市、州、县牲畜头数、畜产品及水产品产量(2003年)	(453)
	Number of Livestocks,Output of Livestock Products and Aquatic Products(2003)	
18-17	各市、州、县规模以上工业总产值(2003年)	(456)
	Gross Output Vale of Industrial Enterprises Above Designated Size(2003)	
18-18	各市、州、县国有经济固定资产投资新增固定资产及房屋竣工面积(2003年)	(459)
	Investment in Fixed Assets,Newly Increased Fixed Assets and Completed Building Floor Space of State-Owned Units(2003)	
18-19	各市、州、县社会消费品零售总额(2003年)	(462)
	Total Value of Retail Sales of Consumer Goods(2003)	
18-20	各市、州、县财政收入与支出(2003年)	(465)
	Government Revenue and Expenditures(2003)	
18-21	各市、州、县各级学校(2003年)	(467)
	Schools by Level and Region(2003)	
18-22	各市、州、县各级学校教职工(2003年)	(470)
	School Staff and workers by Level and Region(2003)	
18-23	各市、州、县各级学校专任教师(2003年)	(473)
	Full-time Teachers by Level and Region(2003)	